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چراغ سبز عابدزاده به پرسپولیس

برای  را  معنادار  پیامی  عابدزاده،  احمدرضا 
مدیران و هواداران باشگاه پرسپولیس ارسال کرد.
علیرضا  فسخ  ماجرای  گزارش خبرآنلاین؛  به 
بیرانوند با باشگاه پرسپولیس درست در روزهایی 
باشگاه  با  عابدزاده  امیر  قرارداد  که  خورد  رقم 
پونفرادینا به پایان رسیده و وی یک بازیکن آزاد 

محسوب می شود.
هر چند روز گذشته بود که رادیو مارکا اعلام 
کرد، این دروازه بان با پیشنهادی از تیم آلباسته 
روبرو شده است اما به نظر می رسد بازگشت این 
ملی پوش سابق به باشگاه پرسپولیس می تواند 

پیشنهاد جذاب تری برای او باشد.
این اتفاق را می توان از پیام واضح احمدرضا 
عابدزاده در اینستاگرامش مشاهده کرد. اسطوره 
سابق تیم ملی ایران با انتشار تصویری نشان 
داد که دوست دارد در وضعیت فعلی، پسرش 
به لیگ ایران برگردد و برای تیم محبوبش یعنی 

پرسپولیس به میدان برود.

توافق استقلال با ارسلان مطهری

تیم خود  مهاجم  با  استقلال  باشگاه  مدیران 
برای تمدید قرارداد به توافق رسیدند.

مدیران باشگاه استقلال این روز ها به دنبال 
جذب نفرات مدنظر جواد نکونام برای تیم خود 
با بازیکنان  هستند و از این بابت مذاکراتی را 
داشته اند. یکی از بازیکنانی که مدنظر نکونام 
برای تقویت استقلال در فصل بیست و سوم 
ها خواهد  آبی  مهاجم  ارسلان مطهری  است، 
بود. به همین جهت مدیران استقلال با مطهری 
وارد مذاکره شده اند و او به زودی قرارداد خود را 

با آبی ها تمدید می کند.

مدافع سابق از استقلال شکایت کرد
مدافع سابق استقلال بابت مطالباتش از این 

تیم شکایت کرد.
به گزارش ایسنا، محمد دانشگر مدافع سابق 
استقلال بابت مطالباتش از این تیم شکایت کرد.
دانشگر که ابتدای فصل گذشته به سپاهان 
از  را  طلبش  نتوانسته  هنوز  پیوست  اصفهان 
کمیته  به  منظور  همین  به  و  بگیرد  استقلال 

انضباطی شکایت کرد.
باشگاه استقلال قصد دارد به زودی جلسه ای 

را با این بازیکن برگزار کند.

رونمایی الاتحاد از سومین خرید 
سرشناس

باشگاه الاتحاد عربستان بعد از جذب کریم 
بنزما و انگولو کانته این بار با فیلیپه ژوتا قرارداد 

امضا کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از اسپورت، الاتحاد 
فصل بسیار خوبی را پشت سرگذاشت و توانست 
عنوان قهرمانی را در لیگ عربستان بعد از سال 
ها به دست  آورد. این تیم که به دنبال حضوری 
لیگ  در  ویژه  به  بعد  در فصل  تر  قدرتمندانه 
قهرمانان آسیا است، از سومین خرید سرشناس 
خود در تابستان سال جاری رونمایی کرد. فیلیپه 
ژوتا ستاره پرتغالی سلتیک اسکاتلند با قراردادی 
سه ساله رسما به الاتحاد پیوست. این بازیکن 
۲۴ ساله قبل از پیوستن به سلتیک در بنفیکا 
بازی می کرد و ۹ عنوان قهرمانی در سطح ملی و 
باشگاهی در کارنامه دارد. از ژوتا به  عنوان یکی 
از استعدادهای خوب فوتبال پرتغال یاد می شود. 
او در ۱۹۹ بازی رسمی که در رقابت های مختلف 
به میدان رفته ۴۵ گل به ثمر رسانده است و 
۴۵ پاس گل هم داده است. این سومین خرید 
تابستان  در  الاتحاد  قیمت  گران  و  سرشناس 
است. این تیم پیش از این هم با کریم بنزما و 

انگولو کانته قرارداد امضا کرده بود.

نایب رئیس فدراسیون بدمینتون:
با این همه موفقیت چرا نباید در 

هانگژو نماینده داشته باشیم

بدمینتون  فدراسیون  بانوان  رئیس  نایب 
بگویم  از کدام موفقیت  دیگر  نمی دانم  گفت: 
تا مسئولان برای اعزام ملی پوشان بدمینتون به 

بازی های آسیایی رضایت دهند.
فریبا مددی در گفت وگو با ایرنا درباره اعزام 
تیم ملی بدمینتون به بازی های آسیایی، اظهار 
این زمینه نظر  بازی ها هنوز در  داشت: ستاد 
امیدوارم  است.  نکرده  اعلام  را  خود  قطعی 
بسیار  زیرا  شوند  اعزام  بازی ها  به  ملی پوشان 
تلاش کردیم و حتی در آسیای میانه حرف اول 
داشتیم.  المپیکی  بدمینتون بازان  و  می زنیم  را 
نمی دانم دیگر از کدام موفقیت بگویم تا مسئولان 

برای اعزام ملی پوشان بدمینتون رضایت دهند.
وی افزود: در دو هفته گذشته در کمیته ملی 
المپیک کارشناسان ابراز رضایت خود را از تست 
آمادگی بدنی بدمینتون بازان اعلام کردند. چهار 
آکادمی  به  تست  برای  را  پسر  چهار  و  دختر 

المپیک فرستادیم و آنها راضی بودند.
بدمینون عنوان  زنان فدراسیون  نایب رئیس 
کرد: حتی ستاد بازی ها تایید کرد تا یک دختر 
و پسر به بازی ها بروند، اما به یکباره گفتند که 
شاید فقط یک پسر اعزام کنیم و در بخش بانوان 
کسی اعزام نشود، البته هنوز جواب قطعی به ما 
ندادند و اعزام پسران هم به این بازی ها مشخص 
نیست. جلسه آخر هم برای تصمیم قطعی برای 
اعزام بدمینتون و برخی رشته های دیگر به زودی 
ما  ملی پوشان  امیدوارم  فقط  و  می شود  برگزار 

راهی این بازی ها شوند.
فدراسیون  برنامه های  دیگر  درباره  وی 
خاطرنشان کرد: فراخوان استعدادیابی را در کل 
کشور داده ایم و نفرات برتر استانی را مشخص 
می کنیم و دور بعد به اردوهای منطقه ای دعوت 
می شوند. در مراحل پایانی این استعدادها در 

جشنواره استعدادیابی شرکت می کنند.
تیم  اردوی  همچنین  کرد:  اضافه  مددی 
نوجوانان زیر ۱۵ و ۱۷ سال در حال برگزاری است 
در  میانه  آسیای  قهرمانی  به  بدمینتون بازان  و 
مرداد ماه اعزام می شوند. از من هم به عنوان 
میانه  آسیای  قهرمانی  مسابقات  در  سرداور 
اردوی  همچنین  است.  آمده  عمل  به  دعوت 
رده  در  تاجیکستان  در  نیز  سریز  بین المللی 

بزرگسالان و جوانان برگزار خواهد شد.
هزینه  باید  ملی پوشان  کرد:  وی خاطرنشان 
پرداخت  خودشان  را  مسابقات  از  سری  یک 
فدراسیون  را  اعزام ها  از  برخی  هزینه  و  کنند 
متقبل می شود. به عنوان نمونه هزینه مسابقات 
می پردازد،  فدراسیون  را  میانه  آسیای  قهرمانی 
بدمینتون بازانی  جز  به  دیگری  بازیکن  اگر  اما 
این  در  بخواهد  کردیم،  انتخاب  خودمان  که 
مسابقات حضور یابد، باید خودش هزینه اعزام 

را پرداخت کند.

حضور نادری در استقلال منتفی شد

تیم  این  در  استقلال  پیشین  مدافع  حضور 
منتفی شد.

به گزارش ایسنا، نادری که گفته می شد شاید 
شود  ملحق  استقلال  به  دوباره  فصل  این  در 
ظاهرا در لیست خرید آبی پوشان قرار ندارد تا 

پروژه حضور دوباره وی بسته شود.
این مدافع فصل گذشته در تیم آلتای اسپور 

ترکیه حضور داشت.

به گزارش ایرنا، سوت های اشتباه و تاثیرگذار داوری 
یکی از مشکلات اصلی فصل گذشته لیگ برتر بود؛ 
سوت هایی که در برخی دیدارها، جای برنده و بازنده 
را هم عوض کرد و سبب شد تا داوران تبدیل به یکی 
از بحران های اصلی فوتبال ایران شوند. با توجه به 
این مشکلات، ضرورت تجهیز ورزشگاه های فوتبال 
به فناوری کمک داور ویدئویی بیشتر از هر زمان 
دیگری احساس می شود، به خصوص که استفاده 
از این فناوری می تواند خیلی از چالش های داوری را 
برطرف کند. با توجه به مطالبه تیم های لیگ برتری 
برای استفاده از VAR، مسئولان فدراسیون فوتبال 
در ۲ سال اخیر بارها وعده تجهیز ورزشگاه ها به این 

سیستم را در آینده نزدیک تکرار کرده اند.
پیش از پایان فصل گذشته و در بحبوحه سوت های 
اشتباه داوری، مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال 
وعده داد که در فصل آینده، در بازی های لیگ برتر 
از کمک داور ویدئویی استفاده خواهد شد. حتی 
با شرکت بلژیکی مورد  از توافق  فدراسیون فوتبال 
تائید فیفا خبر داد تا قدم های اول برای ورود این 
سیستم به ایران برداشته شود. تابستان پارسال هم 
فدراسیون در نامه ای به باشگاه های لیگ برتری با 
معرفی نمایندگی این شرکت بلژیکی در ایران، از آنها 
خواست تا با عقد قرارداد با این شرکت نسبت به 

تجهیز ورزشگاه  خانگی شان به VAR اقدام کنند.
فدراسیون فوتبال اعلام کرد که آنها تنها شرکت 
مورد تائید فیفا را به باشگاه ها معرفی می کنند و این 
باشگاه ها و مالکان ورزشگاه ها که بیشتر در مالکیت 
برعهده  را   VAR راه اندازی  وظیفه  هستند،  دولت 
دارند. فدراسیون هم به موازات باشگاه ها، کار آموزش 

داوران را انجام می دهد.
عسگریان: تحریم ها مانع ورود شرکت های خارجی 

برای VAR است
حالا در فاصله یک ماه تا آغاز فصل جدید لیگ 
قرار  هم  بار  این  که  می رسد  نظر  به  فوتبال،  برتر 
عملی  فوتبال  فدراسیون  مسئولان  وعده  نیست 
و صحبت های جمعه شب سرپرست شرکت  شود 
توسعه و تجهیز اماکن ورزشی کشور در یک برنامه 
تلویزیونی حاکی از آن بود که در لیگ بیست و سوم 
هم خبری از استفاده از کمک داور ویدئویی نیست و 
باشگاه ها باید همچنان با اشتباهات تاثیرگذار داوری 
کنار بیایند! مهیار عسگریان در برنامه »شب های 
فوتبالی« درباره آخرین وضعیت تجهیز ورزشگاه ها 
به کمک داور ویدئویی گفت: »به دلیل تحریم ها، 
امکان همکاری با شرکت های خارجی برای استفاده 
دراین باره  که  جلساتی  در  و  ندارد  وجود   VAR از 
داشتیم عنوان شد که بتوانیم از پتانسیل شرکت های 
به  نامه ای  در  کنیم.  استفاده  داخلی  دانش بنیان 
فدراسیون فوتبال اعلام کرده ایم که با توجه به شرایط 
وارد  چرخه  به  را  دانش بنیان  شرکت های  فعلی، 
کنیم و فدراسیون هم کمک کند تا این شرکت های 
داخلی بتوانند گواهی فیفا را دریافت و VAR را در 

استادیوم ها نصب کنند.«

تاج: می خواهیم قول مان را عملی کنیم اما مانع 
جلوی راه مان است

شرکت  سرپرست  صحبت های  از  پس  ساعاتی 
توسعه و تجهیز اماکن ورزشی بود که رئیس فدراسیون 
فوتبال پیش از ظهر شنبه در نشست کارگروه نظارت 
بر قراردادها و سقف بودجه باشگاه ها، صحبت های 
عسگریان  »آقای  گفت:  و  کرد  تائید  را  عسگریان 
درست گفته است و موانعی بابت تحریم ها داریم. 
بد  الآن  همین  و  دارد  خوبی  ارتباطات  فدراسیون 
نیست بدانید ۲۰۰ هزار دلار باید برای هتل مان در 
قطر جهت حضور تیم ملی در جام ملت های آسیا 
بدهیم. سیستم VAR  از این قاعده مستثنی نیست 
و دنبال این هستیم که به شکلی آن را وارد کنیم. در 
همین راستا در تلاش هستیم با فیفا مقدماتی فراهم 
کنیم و VAR  را از یک جا بگیریم، کاری که کشورهای 
آفریقایی نیز انجام دادند. ما می خواهیم قول مان را 
عملی کنیم، اما موانع سر راه ما ساده نیست و خاص 
است. به ما نباید مانند بقیه کشورها نگاه کرد که 

راحت بتوانیم پول واریز کنیم یا فیفا به ما بدهد.«
مسئولان همه پای کار بیایند

فدراسیون  داوران  کمیته  عضو  خسروی،  علی 
فوتبال در گفت وگو با ایرنا دراین باره گفت: در صورتی 
که ورزشگاه ها به سیستم کمک داور ویدئویی تجهیز 

نشوند، مجموعه فوتبال ضرر می کند. هم باشگاه ها، 
هم تیم ملی و هم داوران ضرر می کنند و فدراسیون 

جهانی هم دیگر به ما میزبانی نمی دهد.
عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال تاکید کرد: 
مسئولان همه باید پای کار بیایند و برای راه اندازی 
کمک داور ویدئویی کمک کنند، حالا که نمی  توانیم 
قرارداد  خارجی  شرکت های  با  تحریم،  به  توجه  با 
توسعه  شرکت  سرپرست  که  طور  همان  ببندیم، 
باید سراغ شرکت های  و تجهیز اشاره کرده است، 

دانش بنیان داخلی برویم.
وی با اشاره به اینکه جوانان ایرانی فعل خواستن 
را صرف کرده اند و می توانند در این حوزه هم کمک 
گرفتن  کمک  و  توجه  افزود:  شوند،  فوتبال  حال 
حرف  حد  در  فقط  نباید  دانش بنیان  شرکت های 
ورزش،  وزارت  باید  باشد،  تلویزیونی  مصاحبه  و 
فدراسیون فوتبال، وزارت امورخارجه و سایر نهادهایی 
که می توانند کمک کنند، یک کارگروه تشکیل بدهند 
و برای استفاده از ظرفیت و پتانسیل داخلی برای 

تجهیز استادیوم ها به VAR استفاده کنیم.
در صنعت هسته ای  وقتی  کرد:  تاکید  خسروی 
اینقدر می توانیم پیشرفت کنیم که دشمن به فکر 
هسته ای  دانشمندان  رساندن  به شهادت  و  ترور 
قطعا  هم  ویدئویی  داور  کمک  مسئله  در  میفتد، 

جوانان ایرانی می توانند دست به کار بزرگی بزنند و 
نمونه استاندارد و مورد تائید فیفا را تولید کنند. همان 
طور که در زمان کرونا، واکسن داخلی تولید کردیم 

الان هم می توانیم VAR داخلی تولید کنیم.
راهی سخت و طولانی در پیش است

شرکت های  ظرفیت  از  استفاده  شرایطی  در 
دانش بنیان داخلی برای تجهیز استادیوم ها به کمک 
داور ویدئویی مطرح شده که این پیشنهاد برای عملی 
شدن با موانعی روبه رو است که حل شدن آن زمان 
زیادی را طلب می کند. فارغ از توانایی  شرکت های 
 VAR دانش بنیان داخلی که کارهای بسیار بزرگتر از
ابتدا  این شرکت ها  داده اند، محصول  انجام  نیز  را 
باید تائیدیه فیفا را اخذ کند. در حال حاضر کمتر 
از ۱۰ شرکت در دنیا توانسته اند لیسانس  مربوط به 
کمک داور ویدئویی را دریافت کنند و به همین خاطر 
پروسه گرفتن مجوز فیفا سخت و طولانی خواهد 

بود.
به همین دلیل، به نظر می رسد با توجه به شرایط 
پیش رو در فصل آینده هم به رغم وعده هایی که داده 
شده است، خبری از VAR نخواهد بود تا همچنان 
معضل داوران ادامه دار باشد؛ معضلی که با گذشت 
از مرحله اشتباهات، تبدیل به یک بحران و چالش 

بزرگ در فوتبال ایران شده است.

در هفته سوم لیگ ملت های ۲۰۲۳ والیبال، ایران در آمریکا به 
مصاف حریفان خود خواهد رفت.

به گزارش ایسنا، مرحله مقدماتی مسابقات والیبال لیگ ملت های 
۲۰۲۳ با حضور ۱۶ تیم کار خود را در هفته سوم این مسابقات دنبال 
هلند،  آلمان،  کوبا،  ایتالیا،  آرژانتین،  آمریکا،  کانادا،  کرد.  خواهد 
برزیل، ژاپن، فرانسه، چین، ایران، لهستان، صربستان، بلغارستان و 

اسلوونی تیم هایی هستند که در گروه مردان به مصاف هم خواهند 
رفت.

 هفته نخست لیگ ملت های ۲۰۲۳ به میزبانی دو شهر اوتاوا 
در کانادا و ناگویای ژاپن از ۶ تا ۱۱ ژوئن ) ۱۶ تا ۲۱ خرداد( برگزار 
شد. در این هفته تیم ملی والیبال ایران در چهار بازی تنها به یک 
پیروزی رسید. والیبال ایران مقابل ژاپن میزبان با نتیجه ۳ بر صفر 

شکست خورد. در بازی دوم، ایران مقابل لهستان قرار گرفت و با 
نتیجه نزدیک ۳ بر۲ بازی را واگذار کرد. بلندقامتان ایران در رقابت 
سوم خود در هفته اول این مسابقات موفق شدند ۳ بر۱ چین را 

شکست دهند.
در هفته دوم این مسابقات به میزبانی دو شهر روتردام هلند و 
اورلئان در فرانسه، تیم ملی والیبال در اولین بازی خود در هلند 
به مصاف آلمان رفت و به پیروزی ۳ بر صفر رسید. والیبال ایران 

در ادامه این هفته مقابل ایتالیا، آمریکا و هلند بازی را واگذار کرد.
باتوجه به نتایج کسب شده تا پایان هفته دوم لیگ ملت های 
والیبال، ایران با ۲ برد و ۸ امتیاز در رده یازدهم این مسابقات قرار 

دارد.
هفته سوم و پایانی مرحله مقدماتی لیگ ملت های ۲۰۲۳ از ۱۳ تا 
۱۹ تیرماه با ۳۲ مسابقه در دو شهر آناهایم آمریکا و پاسای فیلیپین 
پیگیری می شود تا چهره هفت تیم صعود کننده به مرحله نهایی 
مشخص شوند. لهستان به عنوان میزبان حضورش در مرحله نهایی 

قطعی است.
والیبال ایران در هفته سوم مسابقات در کشور آمریکا به ترتیب به 

مصاف فرانسه، بلغارستان، آرژانتین و کوبا خواهد رفت.
اسامی ملی پوشان حاضر در اولین هفته اول از لیگ ملت های 

:۲۰۲۳
به  منوط  مسابقات  این  در  ایران  والیبال  پوشان  ملی  حضور 
در  ایران  والیبال  ملی  تیم  بود.   آنان  برای  آمریکا  ویزای  صدور 
مجموع با ۱۵ بازیکن شامل مرتضی شریفی، مهدی جلوه، علی 
رمضانی، علی حاجی پور، بردیا سعادت، سیدمحمد موسوی، جواد 
کریمی، حسین خانزاده، امیرحسین اسفندیار، آرمین افشین فر، 
محمدرضا موذن، محمدرضا حضرت پور، احسان دانش دوست، 
شد  حاضر  آناهایم  در  همایونفرمنش  شهروز  و  ولی زاده  محمد 
بازیکن در هفته سوم لیگ ملت ها شرکت  این تعداد ۱۴  از  که 

می کنند.

فصل بعد هم بدون کمک داور ویدئویی

نقطه سرخط
موانع همکاری با شرکت های خارجی جهت ورود فناوری کمک داور ویدئویی)VAR( به دلیل تحریم های غرب علیه ایران، سبب شده است که گزینه استفاده 

از ظرفیت شرکت های دانش بنیان داخلی روی میز فدراسیون فوتبال قرار بگیرد.

 فرانسه نخستین رقیب ایرانبرنامه هفته سوم لیگ ملت های والیبال

به نظر می رسد 
با توجه به 

شرایط پیش رو 
در فصل آینده 

هم به رغم 
وعده هایی که 

داده شده است، 
 VAR خبری از

نخواهد بود

پاداش  موقع  به  دریافت  عدم  به  همواره  ورزشکاران  که  انتقادی 
مدال آوری خود دارند در آستانه بازی های آسیایی وبه خاطر طلب دو 

ساله آنها می تواند دوباره موجی از اعتراض و بی انگیزگی را ایجاد کند.
به گزارش مهر، ورزشکاران سکونشین در میادین مختلف آسیایی و 
جهانی همه ساله باید بابت مدالی که در این میادین کسب می کنند 
پاداشی از وزارت ورزش دریافت کنند. این پاداش مجزا از پاداش مصوب 
برای بازی های آسیایی و المپیک و طبق آئین نامه مصوب تقدیر از مدال 

آوران و قهرمانان در اختیار آنها قرار می گیرد.
تاخیر در پرداخت به موقع و بعضا کامل این پاداش ها اما همیشه 
انتقاداتی را از سوی قهرمانان ایجاد می کند کمااینکه این موضوع می 
تواند در آستانه بازی های آسیایی هم موجی از اعتراضات و بی انگیزی 
ها را در میان ورزشکاران ایجاد کند چراکه هنوز ورزشکارانی که در سال 
۱۴۰۰ موفق به کسب مدال شدند، پرداخت نشده است چه برسد به 

مدال آوران سال گذشته.
های  بازی  دوره  دومین  و  برگزاری سی  سال  سال ۱۴۰۰  آنکه  حال 
المپیک )اول تا ۱۷ مرداد( و شانزدهمین دوره بازی های پارالمپیک )۲ 
تا ۱۴ شهریور( بود. دو ماه بعد از این دو رویداد و با وجود جابه جایی 
در دولت و روی کار آمدن وزیر جدید، طی مراسمی در حضور در سید 
ابراهیم رئیسی رئیس جمهور با اختصاص اعتبار ۸۱ میلیارد تومانی از ۳۱ 
مدال آور این بازی ها تقدیر شد، بانوانی که طی آن سال صاحب مدال 

شدند بعضا پاداش خود را دریافت کرده اند اما سر دیگر مدال آوران این 
سال از دریافت پاداش وعده داده شده، تا به امروز بی کلاه مانده است.
این در حالی است که طی این مدت اهدای مجوز ورود خودرو خارجی 
به بازیکنان تیم ملی فوتبال به عنوان پاداش ویژه صعودشان به جام 
جهانی سر و صدای زیادی ایجاد کرد به خصوص که سقف تعیین شده 
برای این پاداش هم برداشته شد و آنها توانستند با دریافت حواله واردات 
بدون محدودیت خودروهایی مانند پورشه ماکان، مازراتی، رنجرور ولار 
را وارد کنند اما دیگر ورزشکارانی که در میادین مختلف صاحب مدال 

شدند همچنان منتظر تحقق وعده های داده شده هستند.
البته که پرداخت پاداش ویژه تیم ملی فوتبال، وعده ای بود که از طرف 
دولت محقق شد و وزارت ورزش نقشی در تحقق آن نداشت اما همین 
وزارتخانه طی این مدت اقداماتی هزینه بر در رابطه با فدراسیون ها، 
تفکیک برخی رشته ها از آنها و حتی ایجاد فدراسیون های جدید انجام 

داده که همگی بار مالی زیادی برای ورزش خواهد داشت.
این  ها  اولویت  و  اهداف  سری  یک  اساس  بر  ورزش  وزارت  حتما 
اقدامات هزینه بر را انجام داده اما آنچه مسلم است هر گامی که در 
ورزش برداشته می شود باید در راستای موفقیت های بین المللی باشد 
که مدال آوری ورزشکاران و اهتزاز پرچم کشورمان یکی از نتایج قابل 
استناد برای آن به حساب می آید. همین مسئله انتقادها نسبت به 
بی توجهی برای پرداخت به موقع پاداش قهرمانان را پررنگ تر می کند 

به خصوص که پیش از رویدادهای مختلف مانند بازی های آسیایی و 
المپیک، در تمام نشست ها و بازدیدها بر کسب مدال تاکید و برای آن 
وعده وعیدهای زیادی داده می شود اما در عمل طبل ها تو خالی از 

آب در می آید.
همین مسئله باعث شده که طی سال های اخیر ورزشکاران همواره 
نسبت به پاداش های خود، نحوه پرداخت و حتی میزان آن موضع گیری 
داشته باشند. بدیهی است که وزارت ورزش مقصر اصلی در شکل گیری 
موج این اعتراضات است، مسئولان این وزاتخانه در کارنامه کاری خود به 
مدال آوری ورزشکاران به عنوان بخشی از دستاوردهای شان استناد می 
کنند اما همیشه با کوتاهی در محقق کردن وعده های شان باعث انتقاد 
شده اند، حالا یا به خاطر دیر کرد در پرداخت یا عدم پرداخت کامل یا 

شاید هم هر دو مسئله!
در هر صورت ورزش ایران در آستانه بازی های آسیایی قرار دارد 
و اعزام با انگیزه ورزشکاران به این رویداد به اندازه آمادگی آنها، در 
نتیجه گیری کل کاروان تاثیر دارد. مسئولان وزارت ورزش که اینگونه 
کاروان  کیفی  سازی  آماده  شان،  غم  و  هم  تمام  دهند  می  نشان 
اعزامی به بازی هاست باید نیم نگاهی هم به وعده های قدیمی خود و 
تحقق هرچند با تاخیر آنها داشته باشند تا حداقل راه بهانه تراشی در 
آستانه این بازی ها را کم کنند نه اینکه خود هیزم در آتش انتقادهای 

مالی همیشگی بیندازند.

مدال آوران ١٤٠٠ در انتظار هستند
حسرت دو ساله برای پاداش ها


